



# VERSLAG NAZOFÉ-AV 6 OKTOBER 2023

Voorzitter: Raf Vanisterbecq  
Secretaris: Simon Vandepitte  
SMS-wall/timekeeper: Yolan Bosteels  
Stemcommissie: Ruth Vergalle, Mori Wuytens, Jana Dries (vz)

## Inhoudstafel

|                                                              |    |
|--------------------------------------------------------------|----|
| <b>INLEIDING AV</b> .....                                    | 2  |
| <b>GOEDKEURING VERSLAGEN</b> .....                           | 2  |
| <b>BELEIDSVERDEDIGINGEN EN NOG TE STEMMEN FUNCTIES</b> ..... | 3  |
| Vormingsploeg (VP).....                                      | 4  |
| Natuurstudiewerkgroep (NWG).....                             | 4  |
| Beheerwerkgroep (BWG).....                                   | 4  |
| Milieuwerkgroep (MWG).....                                   | 5  |
| Winkelploeg (WiP).....                                       | 6  |
| Praktische ploeg (PP).....                                   | 7  |
| Aanspreekpunt Persoonlijke Integriteit (API).....            | 7  |
| Inclusieploeg (IP).....                                      | 8  |
| Jeugd ploeg (JP).....                                        | 9  |
| Communicatieploeg (CP).....                                  | 10 |
| Afdelingsondersteuningsploeg (AOP).....                      | 11 |
| Bestuur.....                                                 | 12 |
| Inhoudelijk overleg (IO).....                                | 13 |
| Drugs- & Alcoholverantwoordelijke (D&A).....                 | 13 |
| Stuurgroep beleidsnota.....                                  | 15 |
| <b>VRIJWILLIGERS DIE NOG GEZOCHT WORDEN</b> .....            | 17 |
| <b>VARIA/AANKONDIGINGEN</b> .....                            | 18 |
| <b>BEDANKING NAZOFÉ-TEAM</b> .....                           | 19 |
| <b>EINDE AV</b> .....                                        | 19 |
| <b>BIJLAGE: RESULTATEN STEMMING</b> .....                    | 20 |

## INLEIDING AV

Een AV (Algemene Vergadering) is het hoogste beslissingsorgaan binnen JNM. Hier beslissen onze leden over de werking van JNM en wie bepaalde functies mag innemen. Op deze Nazofé-AV gaat het vooral over het beleid van de verschillende ploegen en losse functies binnen het HoofdBestuur. Beslissingen worden genomen met een gewone meerderheid (meer dan 50% is voor, onthoudingen niet in rekening gebracht).

Vandaag bespreken we de volgende punten:

- Goedkeuring van het verslag van de vorige AV's (op congres): de motie-AV (<https://jnm.be/nl/nieuws/dit-was-de-motie-av-van-2023>) en de HB-AV (<https://jnm.be/nl/nieuws/voorlopig-verslag-hb-av> en <https://jnm.be/nl/nieuws/definitief-verslag-hb-av-gestemd>);
- Voorstelling en stemming van het beleid van het HB (tien ploegen, API's, D&A, IO, stuurgroep beleidsnota, bondstop/Bestuur). Op de nieuwe beleidsnota gaan we wat dieper in;
- Verkiezing van nog te stemmen functies;
- Varia & aankondigingen.

Elk stemgerechtigd lid dat zich heeft geregistreerd bij de bondsvoorzitters voor aanvang van de Algemene Vergadering, heeft een stemformulier gekregen. Hierop kan je stemmen op de beleiden van de ploegen en losse functies binnen het HB (dus aanduiden of je voor bent, tegen bent of onthoudt). Op het stemformulier moet je ook invullen of je voor, tegen of onthouding stemt voor het stemmen van vrijwilligers in bepaalde functies, en het stemformulier indienen bij de stemcommissie. Jullie kunnen dit doorlopend invullen tijdens de beleidsvoorstellen.

Vragen kan je te allen tijde komen stellen aan de micro vooraan of sms'en naar Yolán via het gsm-nummer dat hier ophangt in de zaal.

## GOEDKEURING VERSLAGEN

De Algemene Vergadering moet de verslagen van de vorige AV's, zijnde de motie-AV van 28 juli 2023 en de HB-AV van 29 juli 2023. Deze verslagen hangen uit in de zaal. Hierop moeten jullie ook stemmen via het stemformulier. Hierbij moeten we het even hebben over de stemmentellingen van de HB-AV. Achteraf werd duidelijk dat de stemmen heel verkeerd geteld waren. Die zijn door verschillende mensen opnieuw geteld en Rohan heeft ook een Excel gemaakt om dit automatisch en betrouwbaarder te tellen. Op basis hiervan heeft het Bestuur een aanpassing aan het verslag goedgekeurd. De stemresultaten zijn dus gewijzigd t.o.v. het oorspronkelijk gepubliceerde verslag. Er waren ook beleiden en vrijwilligers die door meer dan 10% van de stemmers zijn aangeduid, om zich opnieuw te verantwoorden. Dit is dus niet gebeurd, waarvoor excuses. De vrijwilligers in kwestie zullen worden uitgenodigd om dit te komen doen voor het Bestuur.

**Vragen:**

Vraag: Staan de personen/beleid die zich moeten komen verantwoorden aangeduid staan in het verslag?

Antwoord: Ja.

**Stemming:**

| Titel document                    | V  | T | O  |
|-----------------------------------|----|---|----|
| Verslag motie-AV 28 augustus 2023 | 34 | 0 | 15 |
| Verslag HB-AV 29 augustus 2023    | 29 | 3 | 17 |
| Nieuw drugs- & alcoholbeleid      | 24 | 3 | 22 |

## **BELEIDSVERDEDIGINGEN EN NOG TE STEMMEN FUNCTIES**

Het komende uur zullen we luisteren naar de beleidsverdedigingen van de ploegen en losse functies binnen het HoofdBestuur. Zij zullen per twee naar voren komen. Elke ploeg/functie krijgt dan twee minuten om te vertellen over hun beleid en plannen voor het komende werkjaar. Ondertussen wordt de *meme* geprojecteerd die zij ter illustratie van hun beleid instuurden voor de bestuurspost.

Na beide voorstellingen krijgt het publiek vijf minuten de tijd om vragen te stellen aan beide ploegen/functies. Stemmen op deze beleiden doe je op je stemformulier, dat je aan het einde van de AV indient bij de stemcommissie.

De vrijwilligers komen naar voren in de volgende volgorde en combinaties:

|                        |                    |
|------------------------|--------------------|
| VP                     | NWG                |
| BWG                    | MWG                |
| WiP                    | PP                 |
| API                    | IP                 |
| JP                     | CP                 |
| AOP                    | Bestuur (bondstop) |
| IO                     | D&A                |
| Stuurgroep beleidsnota |                    |

Naast de beleiden van al deze ploegen en functies, moeten we ook nog een aantal vrijwilligers verkiezen. Deze waren immers nog geen kandidaat voor deze functie op de HB-AV op congres, maar hebben zich ondertussen kandidaat gesteld. Ook dit stemmen gebeurt op de stemformulieren. Daarna mag je ze ook indienen bij de stemcommissie.

## **VORMINGSPLOEG (VP)**

Vormingsverantwoordelijke (VP-voorzitter) Rohan komt het beleid van de ploeg voorstellen.

### **Beleidsvoorstelling**

Rohan: Hallo. Ik ben Rohan, voorzitter van de Vormingsploeg. Het gaat over het algemeen een normaal jaar zijn. De kern zijn de cursussen die we organiseren. De voorbereidingen zijn in volle gang, en de cursussen zijn volzet. Er is ook een IC (*Instructeurcursus*) waardoor er vers bloed in de ploeg komt. Vormingen op maat zijn een moeilijker deel. Het begeleiden van vormingen door andere ploegen en proactief vormingen geven is veel werk. Maar we komen aan de doelstellingen van de beleidsnota. Ik denk dat ik niets vergeten ben.

## **NATUURSTUDIEWERKGROEP (NWG)**

NWG-voorzitter Mi(c)hiel Soenen komt het beleid van de NWG voorstellen.

### **Beleidsvoorstelling**

Hallo iedereen. Wij gaan focussen op het behouden van onze goede activiteiten en tijdschriftartikeltjes. Er komt ook een NSC (*Natuurstudiecongres*), met dit jaar ook een Natuurstudiecursus. We gaan ook proberen meer afdelingen te betrekken, bijvoorbeeld door afdelingen te sturen wanneer we activiteiten in hun werkingsgebied houden.

De meme gaat over een indicator die we los niet halen. (*Meme gaat over de indicator waarbij dat jaarlijks vijf nationale ploegen in minstens drie verschillende provincies vergaderen*)

### **Vragen:**

Vraag (Leyla): Gaat de NWG de indicator van de meme dit jaar wel halen?

Antwoord (Mihiel): Uiteraard doen we ons best, onze volgende vergadering is wel weer in Gent. We proberen hier volgend kalenderjaar meer rekening mee te houden.

Tip (Leyla): Misschien wordt deze indicator wel gehaald wanneer ploegvergaderingen aan excursies gekoppeld worden?

Antwoord (Mihiel): We nemen het mee naar volgend jaar.

---

We stemmen ook nog over het invullen van de functie van NWG-reacteur. Die werd ingevuld door Simon Vandepitte, die hier nu naast mij zit, maar nu stemmen we of Wouter Lauwereys Simon zal vervangen.

## **BEHEERWERKGROEP (BWG)**

BWG-voorzitter Viktor Depoortere en BWG-secretaris Laïs Debauve (die de BWG vertegenwoordigt in het Bestuur) komen het beleid van de Beheerwerkgroep uit de doeken doen.

## Beleidsvoorstelling

Viktor & Laïs: Met de BWG gaan we vooral veel activiteiten doen. We willen graag een bibliotheek oprichten met de BWG, i.s.m. de NWG. We willen ook artikels maken over verschillende beheermethoden. Onze beheerfiches worden ook verder uitgewerkt. Kom zeker ook naar SPB (*Sint-Pietersbergkamp*) tijdens de herfstvakantie, hier komen er al veel beheermethoden aan bod! We gaan ook de kampplaatszoeker up-daten.

## Vragen:

*Vraag (Zjef): Wat met activiteiten in samenwerking met afdelingen?*

Antwoord:

Viktor: We gaan verder beheerfiches schrijven en we kunnen altijd proberen afdelingen proberen te ondersteunen. Er komt ook een activiteit met Akerland.

Laïs: We focussen vooral op nationale activiteiten en onze fiches. Afdelingen kunnen ons wel altijd sturen.

---

Daarnaast moeten we nog stemmen over de sinds congres nieuwe officiële functie in de BWG: voorzitter van De KoekjesClan. Otto Verhaeghe en Roman Spildooren zijn kandidaat om deze functie (samen) uit te voeren.

## **MILIEUWERK GROEP (MWG)**

MWG-voorzitter Simon Bil komt het beleid van de MWG voorstellen.

## Beleidsvoorstelling

Simon: Hallo, Ik ben de voorzitter van de MWG. We zijn goed gestart en hebben al veel activiteiten gehad. Credits aan Margot en Drees voor de meme. Maar nu over het beleid. We proberen meer activiteiten te organiseren en inhoud terug te krijgen in de MWG. Vanuit Soceco (*project Sociaal-ecologische rechtvaardigheid*) wordt er ook een vorming over actieve hoop gegeven. We willen proberen deze vorming ook te verspreiden naar afdelingen. De sambaband is actief (gejuich vanuit de zaal), we gaan proberen meer acties te bereiken. De strikebike wordt een bloembak. We gaan ook proberen een kamp te fiksen.

## Vragen:

*Leyla brengt een opmerking van Nand:* De strikebike is een kutding, maar er is veel emotie en energie in gestoken. De strikebike zorgde voor veel aandacht op acties, het was een soort van publiekstrekker. Het is jammer dat de fiets een bloembak wordt, waardoor de investeringen (energie, materiaal,...) in de stikebike verloren geraken.

*Simon:* De fiets is destijds door een school gemaakt en heeft veel design fouten. Het kost te veel tijd, geld en energie om deze problemen te fiksen.

*Leyla:* Kunnen we de fiets niet naar een andere organisatie geven? Of aan het oud ijzer zodat de materialen gerecycleerd worden? Gaat het niet in tegen de waarden van de MWG dat de materialen uit de strikebike niet gerecycled worden?

*Simon:*

De strikebike wordt hergebruikt als bloembak.

---

*Raf:* Wat is Soceco?

*Simon:* Het staat voor project **sociaal-ecologische rechtvaardigheid**. Vroeger stonden ze buiten de MWG, maar vanaf dit jaar werken we er nauwer mee samen. Ze organiseren nog steeds activiteiten die we breder willen uitdragen binnen de JNM. Ze gaan ook nog een visietekst schrijven.

---

*Leyla:* Wat met de breiclub? Vorig jaar waren er ook een aantal breiavondjes.

*Simon:* Die gaan er dit jaar ook komen.

*Leyla:* Is het niet beter om naar de beleidsnota kijken in plaats van te breien?

*Simon:* Het jaar zou maar saai zijn als we enkel focussen op de beleidsnota.

Gejuich en gelach stijgt op uit de zaal. Iris kijkt bedenkelijk.

---

Daarnaast moeten we nog stemmen of Anna Vrij MWG-secretaris wordt en Nicolaas Van der Burght MWG-redacteur wordt.

## **WINKELPLOEG (WiP)**

Wipper (WiP-voorzitter) Marit Liekens komt het beleid van de WiP voorstellen.

### **Beleidsvoorstelling:**

Marit: Hallo, ik ben Marit voorzitter van de WiP. Dit jaar willen we met de WiP onderandere meer inzetten op advertenties. We willen meer inzetten op online adverteren (Instagram, website) omdat we niet langer adverteren in De Snep (het tijdschrift van Natuurpunt Gent) wegens te duur. Om de groepssfeer te versterken gaan we ook werkavondjes organiseren. Daarnaast gaan we het assortiment ook blijven opvolgen en nieuwe producten toevoegen. De winkelinrichting zal ook herwerkt worden. Afdelingen gaan ook altijd bij de winkel terecht kunnen om truien te laten drukken. Om af te sluiten, we gaan een mega enthousiaste ploeg zijn!

## **PRAKTISCHE PLOEG (PP)**

Mémé (PP-voorzitter) Nel Top komt het beleid van de PP voorstellen.

### **Beleidsvoorstelling:**

Nel: Vanaf dit jaar moeten we ons beleid aan de hand van een takenpakket verdedigen en die ga ik nu afgaan: Met de PP gaan we: kampen van materiaal voorzien, uitleenkoffers aanvullen, megaexcel onderhouden, het congres fiksen (want de congresploeg is meestal voor een groot deel de PP), het Bondssec. onderhouden en herstellen waar nodig,... We gaan ook de jaarlijkse opruimdag organiseren en de jobstudent opleiden. Daarnaast blijven we de kelders onderhouden ten koste van de blaps (*Blaps mucronata*), NWG-leden vloeken binnensmonds. Ons takenpakket is al ruim genoeg om er nog een andere focus aan toe te voegen.

### **Vragen:**

*Opmerking: Groot aplaus voor Nel op het uitvallen van de jobstudent op te vangen.*

Enorm groot applaus uit publiek!!

---

Er zijn in de PP nog heel wat vrijwilligers die moeten gestemd worden:

- Matrassenteam: Jorik Maes, Casper Wauters, Willem Van Echelpoel
- Maandagavondverantwoordelijke: Karel De Witte
- Njamnjam: Leyla Rebahi
- Huismeester: Jonas Bil

## **AANSPREEKPUNT PERSOONLIJKE INTEGRITEIT (API)**

API Chiara Jacobs komt het API-beleid voor 2023-2024 voorstellen. Jorik Maes in kandidaat om ook vrijwillige API te worden. Daarnaast is ook personeelslid Fleur API.

### **Beleidsvoorstelling:**

*Jorik:* Ik wil me graag kandidaat stellen als aanspreekpunt persoonlijke integriteit. Ik kom uit de Praktische ploeg en heb een sterke mening en wil mijn stem graag laten horen. Mijn functie als D&A (*Drugs- & alcohol verantwoordelijke*) heeft mij zowel de ideeën als tools gegeven om voor API te gaan. In het verleden heb ik als D&A reeds veel met Chiara samengewerkt. Als D&A merkte ik ook dat er mensen zijn die met problemen worstelen. Ik heb het hier moeilijk mee, en hoop dat ik een luisterend oor kan zijn voor deze mensen. Ik wil alles bespreekbaar maken en samen met Chiara wil ik een veilige haven creëren waar je kwetsbaar kan zijn en met alles terecht kunt.

*Chiara:* Ik wil verder het belang van de veilige haven benadrukken en dat we er zijn voor iedereen die problemen ervaart (bv. Stress, problemen op kamp...). Gisteren was er ook het eerste moment van de API-denkgroep. We willen graag ook een project naar afdelingen doen.

We gaan ook kijken hoe we verder kunnen gaan met de sfeerbeer nadat deze intern geëvalueerd werd.

**Vragen:**

*Mien:* Kan je aanvragen dat een probleem specifiek bij één API blijft en niet gedeeld wordt met andere API's?

*Antwoord:* Ja, je kunt bij Jorik, Chiara of Fleur terecht. Als ze het probleem zelf niet kunnen oplossen/ geen raad kunnen geven moeten ze aan de betrokken persoon vragen of ze de informatie mogen delen. De betrokken persoon mag dit altijd weigeren.

---

*Jana:* Komen er preventieve acties?

*Antwoord:* We zouden dat graag doen, maar we gaan dit jaar in zetten op het lokaliseren van problemen. Zo gaan bijvoorbeeld we naar de afdelingen trekken. We willen de kennis omtrent omgaan met mensen met mentale problemen verder gaan verspreiden binnen JNM.

---

*Jana:* Krijgen jullie zelf vormingen, want als API word je vaak met moeilijke situaties geconfronteerd?

*Antwoord:* Ja, er is een handleiding en vorming.

## **INCLUSIEPLOEG (IP)**

IP-voorzitter Jana Demunster komt het beleid van de IP voorstellen.

**Beleidsvoorstelling:**

*Jana:* Hoi, ik ben Jana en de Inclusieploeg is een projectenploeg. We gaan het reeds ingezette drempeltraject verderzetten. Daarnaast gaan we ook samenwerken met de CP rond inclusieve communicatie en meertalige JNM-folders. Een ander project gaat over microagressies waar we meer bewustwording rond willen creëren in samenwerking met de API's. We gaan op de Pride aanwezig zijn en organiseren een Diversiteitsdag (volgend weekend 14 oktober) met als centraal thema armoede. Een andere project is het Doemamee!-project (meer info bij onze stand met koekjes). Er komen tal van activiteiten en andere projectjes zoals de inclusiebib, een inclusief kamp en een uitleenbox voor een prikkelarme ruimte. Daarnaast gaan we ook een visietekst schrijven.

**Vragen:**

*Leyla:* Ik vond het spannend om naar de Pride te gaan maar vond dat er weinig JNM'ers aanwezig waren. Hoe gaan jullie meer mensen naar de Pride krijgen?

*Antwoord:* Er zijn twee actieve trekkers (Hannelore Sidikki en Vic Verhaeghe) die zich hier mee gaan bezig houden.

---



Sms-wall: Is niet elk JNM kamp per defenitie inclusief, hoe zien jullie dit?

We moeten dit nog bespreken op de startvergadering hoe we dit kamp exact zien, maar we willen groepen betrekken die niet standaard hun weg vinden naar de JNM.

### **JEUGDPLOEG (JP)**

Kandidaat-jolotanker (jolotanker = JP-voorzitter) Emma Klinck komt het beleid van de JP voorstellen.

#### **Beleidsvoorstelling:**

Emma: Hallo, ik ben Emma en moet nog gestemd worden. Mijn GSM heeft net mijn voorbereiding gewist. We willen focussen op het ploeggevoel (teambuildings, terugkoppelen, samenwerken) en de sub-ploegjes samenbrengen. Het eerste semester willen we samen focussen op kampen. De JP-denktank wordt ook verder in gang gezet. Daarnaast willen we de knokploeg verder uitwerken, deze is er voor de gewone leden en dus meer dan enkel voor feestjes op het Bondssec.

#### **Vragen:**

Leyla: Zijn er concrete dingen over JP 2.0, vorig jaar heb ik daar een PowerPoint over gezien op een Bestuursvergadering?

Antwoord: Ik ga eerlijk zijn, ik ben hier nog niet mee bezig geweest en moet we nog verder inwerken (want heb pas 2 weken geleden beslist om jolotanker te worden).

---

SMS-wall: Wat met Trollenfeest en Ininazofé?

Antwoord. Ik heb dat niet expliciet vermeld omdat dit voor mij een soort 'standaardtaak' is van de JP, maar ik kan hier wel iets over zeggen. Trollenfeest en Ininazofé komen er wel degelijk. Voor Ininazofé zijn er mensen die het willen organiseren, maar voor het trollenfeest nog niet. Hulp is welkom want alleen kan ik dit niet trekken. Je kan me altijd aanspreken als je je wilt aansluiten bij de JP.

---

SMS-wall: Wat is de knokploeg?

Vroeger was dit een sfeer-, feest- en voetbalploeg. Deze is toen de JP ontstond bij de JP gekomen en focust op de gewone leden (net zoals je een piep- en iniploeg hebt).

---

Naast het beleid, stemmen we over de volgende functies: Emma Klinck als jolotanker (JP-voorzitter), Lotte Rohde als jolotaris (JP-secretaris) en Dylan Van Boxstael ook als jolotaris.

---

Als je deze zin leest verdien je een koekje, stuur een mailtje naar [simon.vandepitte@jnm.be](mailto:simon.vandepitte@jnm.be).

## **COMMUNICATIEPLOEG (CP)**

Communicatieverantwoordelijke (CP-voorzitter) Marie Decreton komt het beleid van haar ploeg voorstellen.

### **Voorstelling:**

Marie: Hoi! Sinds de motie van afgelopen congres moet ik het CP-beleid voorstellen o.b.v. de takenlijst.

- We zorgen er voor dat de tijdschriften (Kikkertje, Magazinni en Euglena) vier keer per jaar verschijnen.
- We gaan zorgen voor interactieve magazines.
- Promopakketten en promoteam: we gaan afdelingen ondersteunen in promo en bewustwordingscampagnes rond promo organiseren. We zorgen voor kant-en-klare pakketten.
- We onderhouden en updaten de website .
- We zetten in op effectieve en overkoepelende informatie. Zo komt er een vorming over de werking van de website.
- Er wordt nagedacht over sociale media. Binnenkort wordt er een denkmoment georganiseerd. Kom af als je tegen de dood van Facebook of tegen Discord bent!
- We moeten ook een socialemediastrategie hebben. Die is er nog niet, maar daar wordt dit jaar ook over nagedacht. Heb je een mening? Kom dan ook af.
- Verder gaan we ploegen ondersteunen, inzetten op inclusieve communicatie i.s.m. de IP. Er wordt ook een vorming rond inclusieve communicatie georganiseerd. Daarnaast komen er ook vormingen over Canva en zeefdrukken.
- Er zijn dit jaar ook weer podcastenthousiastelingen zodat we ploegen die een podcast willen maken ook goed kunnen ondersteunen. Je mag je altijd melden als je interesse hebt!
- Er komt ook een project in samenwerken met Natuurpunt in verband met de Europese verkiezingen. Geïnteresseerden zijn altijd welkom.
- De NFWG (*Natuurfotografiewerkgroep*) is er ook nog en gaan activiteiten organiseren.
- Tenslotte willen we het ploeggevoel ook verder versterken.

### **Vragen:**

Lukas: De CMS is momenteel in het Engels, dit is voor nieuwe leiding vaak een drempel. Kan dit aangepast worden?

Antwoord: Alles is mogelijk, maar het kost veel geld.

---

Karel: JNM en Natuurpunt die samenwerken over de verkiezingen? Zetten we dan aan tot het stemmen voor een bepaalde partij of hoe gaat dit in z'n werk?

Antwoord: We mogen met de JNM geen partijpolitiek standpunt innemen (net als Natuurpunt) maar wel mensen er toe aanzetten om te gaan stemmen en na te denken over bepaalde thema's als je gaat stemmen. Natuurpunt vraagt om de door hun hun gebundelde informatie naar

jongeren te brengen. Het gaat er dus om om jongeren te informeren over verkiezingen en het belang van stemmen. Ik ben hier zelf heel enthousiast over.

---

We stemmen ook over de volgende kandidaten:

- Webdev: Rohan Meerhaeghe
- Lay-outer Kikkertje: Stef Mathys
- Redacteur MagazINI: Mauro Impens & Igna Cappan
- Archivaris: Margot Draelants
- YouTubeverantwoordelijke: Mauro Impens (i.p.v. Marit Liekens)

### **AFDELINGSONDERSTEUNINGSPLOEG (AOP)**

Kandidaat-opper-RAC'er (opper-RAC'er = AOP-voorzitter) Kes Bakker komt zich voorstellen en het beleid van de AOP voorstellen samen met AOP-secretaris Igna Cappan.

#### **Beleidsvoorstelling:**

Kes en Igna: Dit jaar willen we onze focus leggen op een meer preventieve ondersteuning van afdelingen, met een voorbereide aanpak waarbij we sjablonen op voorhand kunnen aanbieden. We zetten ook in op een hechtere RAC'ergroep waar er op projectjes kan gefocust worden. Voorbereide teambuildings en andere kant-en-klare activiteiten voor gewone leden voor afdelingen die hier misschien anders niet voldoende draagkracht voor hebben en doorstroomfiches zijn hier voorbeelden van. Doorstroomfiches zijn fiches met tips om piepers goed te laten doorstromen naar ini, ini naar gewoon lid, gewoon lid naar leiding. De bestaande activiteitenfiches worden herbekeken en gaan bijgewerkt worden. We willen ook fiches opstellen over het contact met ouders binnen afdelingen.

#### **Vragen:**

*SMS-wall:* Hoe kunnen we Igna stemmen?

Antwoord: Staat niet op het blaadje en dat is geen fout, AOP-secretaris is gewoon nog geen officiële functie in het IR. Deze functie bestaat nu pas doordat vorig werkjaar de structuur van de AOP een beetje herdacht is. Deze nieuwe structuur is echter nog niet verankerd in het Intern Reglement.

---

Iemand in de zaal meldt nu al fan te zijn van de nieuwe AOP!

---

Vraag: niet alle afdelingen hebben veel draagkracht. Hoe willen jullie standaard activiteiten voorzien voor alle afdelingen, als er zo veel verschil op zit?

Antwoord: We gaan activiteiten uitdenken die makkelijk op maat te maken zijn.

---

Vraag: In hoeverre willen jullie de SharePoint adverteren naar de afdelingen toe, en hebben jullie daar plannen voor?

Antwoord: We hebben daar momenteel geen plannen voor.

*Aanvulling van Zjef:* Fleur van het personeel geeft wel soms aan dat dit bij afdelingen af en toe gepromoot moet worden, dus dat gebeurt wel.

*Aanvulling Leyla:* SharePoint is handig, ook voor afdelingen, je kan er echt veel mee doen. Een aanrader!

---

Naast over Kes zelf, stemmen we ook over twee kandidaat-RAC'ers: Bram Stroobandt voor regio Lyscaldia en Arthur Cauwenberghs voor Centraal-België. Igna Cappan zal secretaris zijn van de AOP, maar hoeft dus niet gestemd te worden.

## **BESTUUR**

De bondstop komt het beleid van het Bestuur voorstellen (en ook een beetje van zichzelf als bondstop). Yolán Bosteels en Raf Vanisterbecq waren al verkozen als bondsvoorzitter, Simon Vandepitte is kandidaat voor het derde plekje en moet nog gestemd worden. Dit houdt ook in dat hij de functies van NWG-redacteur en NSC-verantwoordelijke niet meer zal invullen. Naast Simon zijn dus ook Emma en Kes kandidaat-bestuurslid.

Simon stelt zich voor als kandidaat-bovo. Hij kijkt er hard naar uit, vindt JNM tof en draagt daar graag zijn steentje aan bij.

### **Beleidsvoorstelling:**

Raf: Het beleid dat hier wordt voorgesteld is niet puur dat van de bondstop, maar dat van het hele Bestuur. Want het bestuur is een beetje de ploeg van de bovo's. Eén van de dingen waar we meer op willen inzetten, is de beleidsnota. We lopen op een paar vlakken achter dus moeten nu een sprintje doen (daar gaat de meme over). Eén van die zaken zijn de taakhandleidingen: i.p.v. handleidingen te maken voor functies, de taken in kaart brengen en daar uitleg voor voorzien. We willen als bestuur ook mee ondersteunen in de kampen, omdat hier nog wel veel werk aan is en we met alle ploegen willen coördineren hierrond.

Yolan: Op het congres haalden we ook al aan dat het vorig jaar lastig was met personeel. Er zijn veel wissels en we hopen dat het nu zal beteren, maar het speelt nog wel een beetje. Sarah is nog steeds uit, er is nu een interimcoördinator (Mirte), maar we hopen wel dat Sarah dit jaar terug kan starten. Er is ook een personeelslid dat nu 3 weken geleden is aangeworven, die heeft nog inwerking nodig en dat kost natuurlijk ook wat tijd. Dit nieuwe personeelslid werkt 2 dagen per week, specifiek rond de ondersteuning van de JP en de kampen. Dat is ook een Sarah, lekker verwarrend 😊

Sidenote: er is een goeie meme gemaakt door Raf, hij is heel goed, maar hij duurt te lang om hier te tonen. Yolán belooft dat die 'm nog in de Facebookgroep JNM werkmieren zal posten.

## Vragen:

Karel: Ik heb nog geen bovomopje gehoord van Simon

Antwoord: Hoe noem je de kak van Koning Filip? Een majeschijt.

---

Dorien: Op congres werd er gezegd dat de bovo's rond vrijwilligers als centraal thema willen werken. Ik ben benieuwd, wat willen jullie doen?

Antwoord: Dit draait vooral de taakhandleidingen. We hopen dat dit zal leiden tot meer duurzaam engagement. Op congres werd dit vooral gezegd als persoonlijke visie (wat bovo Raf belangrijk vond). De bovo's blijven dit als één van hun voornaamste taken zien want we <3 u.

## **INHOUDELIJK OVERLEG (IO)**

Er is voor dit werkjaar geen inhoudelijk voorzitter gevonden. Simon Vandepitte, de bondsvoorzitter die het Inhoudelijk overleg zou opvolgen, geeft toelichting over de plannen met het IO.

Simon: Voor de mensen die niet helemaal mee zijn: Bij het inhoudelijk overleg komen de drie inhoudelijke ploegen samen, volgens de beleidsnota moet dit drie keer per jaar. De bedoeling is vooral dat er inhoudelijke projectjes worden gestart waarbij alle inhoudelijke ploegen betrokken zijn. Voorbeelden zijn bijvoorbeeld de inhoudelijke startdag, een bib, of een themamaand. Al langer merken we dat het IO niet functioneert zoals het zou moeten, al waren er vorig jaar veel ideeën. Daarom gaat er op de eerste vergadering eind deze maand/begin november nagedacht worden over hoe we de toekomst van dit orgaan zien. Geïnteresseerden mogen zich altijd bij mij melden!

## **DRUGS- & ALCOHOLVERANTWOORDELIJKE (D&A)**

De vorige Drugs- & Alcoholverantwoordelijke, Jorik, komt een nieuw drugs- & alcoholbeleid voorstellen. De AV moet dit goed- of afkeuren. Belangrijke sidenote om te weten: op de motie- AV is er dus een motie goedgekeurd die dit beleid heeft verankerd in het IR en dus bindend maakt.

<https://jnm.be/nl/vernieuwd-drugs-en-alcohol-beleid-2023>

### **Voorstelling D&A-beleid:**

Jorik: Dit is het laatste wat ik ga doen als D&A. Ik ga het beleid voorstellen zoals is het samengesteld op congres. Ik ga de belangrijkste veranderingen overlopen.

- Er komt een rookverbod tot 18 jaar inclusief vaperen.
- Bij elk event en kamp moet er één EHBO aanwezig zijn die nuchter is.
- Per 15 piepers/ini moet er op trollenfeest één nuchtere leiding zijn naast de EHBO. Deze regel wordt doorgetrokken naar nationale kampen maar hier mag de nuchtere persoon ook de EHBO zijn.

- Verbod op drankgerelateerde wedstrijdes op cursussen.

Dit zijn, op schrappingen van overbodige tekst na, de belangrijkste veranderingen.

**Noot: Dit beleid is een bijlage van het IR en dus redelijk officieel.**

**Vragen:**

*Leyla:* Hoe werkt dit voor het congres?

Antwoord: Bij het congres is er te weinig organisatie om de cijfers te halen van één nuchtere begeleider per vijftien deelnemers. We zien nu al dat het merendeel van een congresorganiserend team nuchter is. We raden dit natuurlijk wel nog altijd aan.

---

*Lore :* Is het niet raar dat we de wet (drinken vanaf 16jaar) niet volgen? In het beleid zoals voorgesteld staat immers dat op cursussen (BAC) cursisten die nog geen 16 zijn wel al alcohol mogen drinken.

*Jorik:* Deelnemers die ini-af zijn worden toegestaan om alcohol te consumeren. Op de cursus moet er duidelijk inleiding gesprek gegeven worden. Maar inderdaad, die kunnen jonger dan 16 zijn.

---

*SMS-wall:* De nuchtere persoon moet 18+ zijn? Klopt dit?

Antwoord: Voor congres moet één meerderjarige verantwoordelijke nuchter blijven. Voor Trollefeest en Ininazofé één chauffeur (dat is per definitie een meerderjarige). Voor kampen is er geen regelgeving.

---

*SMS-wall:* Waarom stemmen een beleid zonder verantwoordelijke?

Antwoord: Zonder D&A volgen de bovo's op en krijgen die gewoon extra werk, maar het beleid moet in elk scenario worden gevolgd en uitgedragen.

---

*Raf:* Ik vind het niet oké dat we in het officieel beleid, dat op onze website staat, alcohol voor - 16 jarigen niet verbieden. Werkt dit met amendementen?

Antwoord: Dit valt in praktijk moeilijk te verbieden. Onduidelijk of we hier met amendementen kunnen werken, want het is niet de motie-AV. Anderzijds stemmen we hier niet over een motie, maar wel over een beleid. Grijs zone, als er iemand bezwaren heeft over de manier waarop we dit hier brengen, geef dat gerust aan, hè.

Vraag: Waarom verbieden we alcohol dan niet op kampen?

Antwoord: Dit vonden we op congres radicaal. Bij de start van een kamp moet er wel een gesprek zijn met de leden of men oké is met het consumeren van alcohol op kampen. Hier was veel tegenkanting voor.

Opmerking: Het is toch niet zo moeilijk om een week niet te drinken?

Antwoord: Er kwam hier veel tegenkanting op, er kan altijd een motie hieromtrent komen. We moedigen dit zelfs actief (heel actief 😊) aan!

*Opmerking Leyla:* De wet zegt dat we alcohol zelfs niet mogen aanbieden aan -16-jarigen. Dat is dus in strijd met het huidige beleid.

Rohan geeft vanuit de Vormingsploeg toelichting dat dit kadert in een breder leerproces op weg naar een grotere verantwoordelijkheid. Als je leiding geeft op kamp, zal je ook met alcohol geconfronteerd worden, en hier kunnen we als instructeurs het gesprek mee modereren, dingen kaderen, eventueel ingrijpen als het echt te ver gaat. Het is een vorm van experimenteren in een veilige context zonder ini's of piepers. Vijftienjarigen kunnen echt wel verantwoordelijkheid nemen. Maar inderdaad, dit is niet tactisch om dit in het beleid te vermelden.

**Amendement:** Jongeren die vijftien jaar zijn mogen niet drinken op JNM-activiteiten, dit moet worden aangepast in het beleid vooraleer we over de hele tekst stemmen

Voor: 48

Tegen: 2

Onthouden: 9

**Aanpassing:** Het amendement wordt weerhouden (-16-jarigen mogen niet drinken op nationale activiteiten), we zullen dus de aangepaste versie van het drugs- & alcoholbeleid stemmen.

Het aangepaste drugs- & alcoholbeleid werd goedgekeurd met 24 stemmen voor, 3 stemmen tegen en 22 onthoudingen.

## **STUURGROEP BELEIDSNOTA**

Eva Samson en Lore Bonte, kandidaat-trekkers van de stuurgroep voor de nieuwe beleidsnota, komen zich voorstellen en hun plannen met de stuurgroep uit de doeken doen.

Daarnaast stemmen we over de volgende kandidaat-leden van de stuurgroep: Louis Lema, Bent Callewier en Rohan Meerhaghe.

### **Voorstelling beleidsnota:**

Eva: Ik kom mezelf en de beleidnota voorstellen.

Wat is een beleidsnota? De beleidnota wordt geschreven door de trekkers en de stuurgroep. Er zijn meer mensen welkom! Het is een document waar we ons beleid voor de komende 5 jaar (vroeger was dit 4 jaar) voorstellen en specificeren in concrete doelstellingen. Bijvoorbeeld het

aantal activiteiten dat nationaal zou moeten organiseren (hypothetisch). De termijn van deze beleidsnota loopt dus van 2026-2030.

*Waarom hebben we een beleidsnota nodig?*

De beleidsnota geeft ons als organisatie een richting en een houvast. Het zorgt voor de juiste middelen op de juiste plek. Het verhoogt intern de kwaliteit door de neuzen in dezelfde richting te zetten. Door de beleidsnota krijgen we geld van de Vlaamse overheid.

*Hoe gaat het praktisch in zijn werk?*

Praktisch: De stuurgroep van de beleidsnota komt minstens één keer per maand samen. Hierbij wordt er bekeken wie we allemaal verder in het proces moet betrekken. Iedereen moet inspraak in de beleidsnota kunnen hebben. Dit gebeurt op beleidsdagen en via bevragingen. De resultaten worden hierbij teruggekoppeld naar de ploegen, AV en het Bestuur.

De belangrijkste concepten worden ook uitgelgd:

SD: strategische doelstellingen;

OD: operationele doelstelling met daaronder concrete acties en indicatoren.

We zitten nu in de planningsfase. We gaan jullie zo dadelijk bevragen over onze missie en visie. Na deze AV gaan we enquêtes uitsturen. Deze resultaten worden voorgesteld op de kerstfuif. Deze input wordt dan verder verwerkt. Op de Koers-AV komen we dan met een meer concreet voorstel. Daarna worden de OD's bepaald. Op congres worden er dan meer werkmomenten georganiseerd. Volgend jaar in december wordt de beleidsnota gestemd op een BAV (Bijzondere Algemene Vergadering).

*Nu wat meer over de missie en visie:*

Deze moet up-to-date zijn. Het is belangrijk dat jullie hier mee over nadenken. De missie en visie wordt nu geprojecteerd zodat jullie deze kunnen lezen. Meningeën, ideeën, commentaren kunnen in een doos gedeponereerd worden of mondeling aan Eva, Lore en Iris worden toegelicht.

Het eerste denkmoment van de beleidsnota is zaterdag 20 oktober! Mensen uit afdelingen zijn meer dan welkom!

### **Vragen:**

*Zjef* : Er wordt dus gestemd over de SD's, is dit al eerder gebeurd?

Antwoord: In het vorige proces gebeurde dit op een virtuele AV door corona. We kunnen discussiëren of dit een stemming was: het was een stemming, maar via een website, dus je kan dat niet bepaald een formele JNM-stemming noemen.

----

SMS-wall: Is het niet vreemd dat we dit stemmen op de Kerstfuif, een feest georganiseerd door Gent?

Antwoord Raf: Stiekem is dit een nationaal evenement. Er is een contract met JNM Gent dat ze dit 10 jaar mogen organiseren. Klaag bij de bovo's van 10 jaar geleden.



*Opmerking Jonas:* Waar is dit contract? Mijn voorgangers en ik vinden hier nergens iets van terug.

Antwoord Raf: Dit staat in mijn bovo-handleiding.

*Opmerking Mori:* Brussel staad chaud om dit ook te organiseren.

Antwoord Eva: Op de Kerstfuiif stemmen we nog niet maar koppelen we de resultaten van de bevraging terug. Stemmen gebeurt op de Koers-AV.

---

Vraag: Lore is oude sok op het einde van het proces. Hoe zien jullie dit?

Antwoord: Wanneer Lore oude sok wordt zitten we reeds in de schrijffase, ze is dan vrij om hier mee aan te helpen of niet. Op dat moment zouden de inhoudelijke krachtlijnen al vast moeten liggen.

---

*Mori:* Hoe gaan jullie mensen bereiken die niet nationaal actief zijn?

Eva: We gaan actief naar afdelingen stappen en communicatie via de tijdschriften voeren.

---

*SMS-wall:* Kan je ook in het tweede semester aansluiten?

Antwoord: Ja, elke fase vergt mensen met verschillende interesses. Mensen die graag nadenken over financiën zijn bv. Later in het proces zeer nuttig als we bedragen gaan plakken op de verschillende indicatoren etc. Idealiter volg je het proces mee vanaf het begin. Het is dus wel aangeraden om, als je écht veel interesse hebt, naar de startvergadering te komen.

## **VRIJWILLIGERS DIE NOG GEZOCHT WORDEN**

Naast de beleiden van al deze ploegen en functies, moesten we ook nog een aantal vrijwilligers verkiezen. Deze waren immers nog geen kandidaat voor deze functie op de HB-AV op congres, maar hebben zich ondertussen kandidaat gesteld. Nog eens een overzichtje van ze allemaal:

- Voorzitter De KoekjesClan (BWG): Otto Verhaeghe & Roman Spildooren
- Matrassenteam (PP): Jorik Maes, Casper Wauters, Willem Van Echelpoel
- Maandagavondverantwoordelijke (PP): Karel De Witte
- Njamnjam (PP): Leyla Rebahi
- Huismeester (PP): Jonas Bil
- Webdev (CP): Rohan Meerhaeghe
- Lay-outer Kikkertje (CP): Stef Mathys
- Redacteur MagazINI (CP): Mauro Impens & Igna Cappan
- Archivaris (CP): Margot Draelants
- YouTubeverantwoordelijke (CP): Mauro Impens (ter vervanging van Marit Liekens)
- Opper-RAC'er (voorzitter AOP): Kes Bakker

- RAC'er Centraal-België (AOP): Arthur Cauwenberghs
- RAC'er Lyscaldia (AOP): Bram Stroobandt
- API (Aanspreekpunt Persoonlijke Integriteit): Jorik Maes
- Trekker stuurgroep beleidsnota: Eva Samson
- Trekker stuurgroep beleidsnota: Lore Bonte (i.p.v. lid van de stuurgroep)
- Leden stuurgroep beleidsnota: Bent Callewier, Louis Lema & Rohan Meerhaeghe
- MWG-secretaris: Anna Vrij
- MWG-redacteur: Nicolaas Van der Burght
- NWG-redacteur: Wouter Lauwereys (ter vervanging van Simon Vandepitte)
- Jolotanker (voorzitter JP): Emma Klinck
- Jolotaris (secretaris JP): Lotte Rohde & Dylan Van Boxstael
- Derde bondsvoorzitter: Simon Vandepitte

Daarnaast zijn er ook nog een aantal functies die we nog zoeken. Ben jij misschien geïnteresseerd om vrijwilliger te zijn bij JNM Nationaal? Neem contact op met de ploegvoorzitter in kwestie. Worden nog gezocht:

- Opperpiep (JP)
- Opperini (JP)
- Lay-outer Euglena (CP)
- Vomver (VP)
- RAC'er Limburg (AOP) - mensen niet van Limburg ook welkom!
- CP'ers die zich willen bezighouden met promo
- Inhoudelijk voorzitter
- Leden stuurgroep beleidsnota

Voilà, op naar de laatste rechte lijn!

## **VARIA/AANKONDIGINGEN**

- Jana Demunster doet een aankondiging over de Diversiteitsdag.
  - Deze gaat door volgende week zaterdag met veel vormingen omtrent armoede. Wordt super interessant!!!
- Aankondiging over Doemamee door Jana Demunster
  - Dit is een supercoole campagne met als doel om jongeren met een beperking of neurodiversiteit te betrekken in een jeugdbeweging. Er is hier ook een spel rond gemaakt. Meer info vind je beneden met koekjes!
- Op 3 december weer [een grote klimaatmars in Brussel](#).  
!!!!Wij willen jullie hier zien!!!!

## **BEDANKING NAZOFÉ-TEAM**

Laaiend applaus!!!!

Publiek: Speech!

Marie: Hallo

Bedanking gebeurt beneden! Schrijf allemaal iets in het gastenboek

## **EINDE AV**

Bedankt voor de aandacht allemaal. Jullie mogen jullie stemformulier komen afgeven aan de stemcommissie. De stemcommissie zal de stemmen tellen en de resultaten zullen straks uitgehangen worden.

## BIJLAGE: RESULTATEN STEMMING

### Ploegbeelden:

| Ploeg                                  | V  | T | O  |
|----------------------------------------|----|---|----|
| Vormingsploeg                          | 45 | 0 | 4  |
| Natuurstudiewerkgroep                  | 44 | 1 | 4  |
| Beheerwerkgroep                        | 41 | 1 | 7  |
| Milieuwerkgroep                        | 42 | 2 | 5  |
| Winkelploeg                            | 43 | 1 | 5  |
| Praktische ploeg                       | 46 | 0 | 3  |
| Aanspreekpunt Persoonlijke Integriteit | 44 | 1 | 4  |
| Inclusieploeg                          | 47 | 0 | 2  |
| Jeugd ploeg                            | 44 | 0 | 5  |
| Communicatieploeg                      | 45 | 1 | 3  |
| Afdelingsondersteuningsploeg           | 45 | 0 | 4  |
| Bestuur (bondstop)                     | 46 | 1 | 2  |
| Inhoudelijk overleg                    | 33 | 1 | 15 |
| Stuurgroep beleidsnota                 | 42 | 0 | 7  |

### Beheerwerkgroep (BWG):

| Functie                | Naam             | V  | T | O  |
|------------------------|------------------|----|---|----|
| Voorzitter koekjesclan | Otto Verhaeghe   | 30 | 2 | 17 |
|                        | Roman Spildooren | 33 | 2 | 14 |

### Praktische ploeg (PP):

| Functie                       | Naam                 | V  | T | O  |
|-------------------------------|----------------------|----|---|----|
| Matrassenteam                 | Jorik Maes           | 43 | 0 | 6  |
|                               | Casper Wauters       | 41 | 0 | 8  |
|                               | Willem Van Echelpoel | 43 | 0 | 6  |
| Maandagavondverantwoordelijke | Karel De Witte       | 44 | 0 | 5  |
| Njamnjam-verantwoordelijke    | Leyla Rebahi         | 37 | 1 | 11 |
| Huismeester                   | Jonas Bil            | 42 | 0 | 7  |

**Communicatieploeg (CP):**

| <i>Functie</i>           | <i>Naam</i>      | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|--------------------------|------------------|----------|----------|----------|
| Lay-outer Kikkertje      | Stef Mathys      | 39       | 0        | 10       |
| Redacteur MagazINI       | Mauro Impens     | 43       | 0        | 6        |
|                          | Igna Cappan      | 43       | 0        | 6        |
| Archivaris               | Margot Draelants | 45       | 0        | 4        |
| Youtubeverantwoordelijke | Mauro Impens     | 43       | 0        | 6        |
| Webdev                   | Rohan Meerhaeghe | 47       | 0        | 2        |

**Afdelingsondersteuningsploeg (AOP):**

| <i>Functie</i>                     | <i>Naam</i>         | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|------------------------------------|---------------------|----------|----------|----------|
| OpperRAC'er (voorzitter & bestuur) | Kes Bakker          | 43       | 1        | 5        |
| RAC'er Centraal-België             | Arthur Cauwenberghs | 35       | 0        | 14       |
| RAC'er Lyscaldia                   | Bram Stroobandt     | 37       | 0        | 12       |

**Aanspreekpunt persoonlijke integriteit (API):**

| <i>Functie</i> | <i>Naam</i> | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|----------------|-------------|----------|----------|----------|
| API            | Jorik Maes  | 33       | 5        | 11       |

**Milieuwerkgroep (MWG):**

| <i>Functie</i> | <i>Naam</i>             | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|----------------|-------------------------|----------|----------|----------|
| Secretaris     | Anna Vrij               | 47       | 0        | 2        |
| Redacteur      | Nicolaas Van der Burght | 45       | 0        | 4        |

**Natuurstudiewerkgroep (NWG):**

| <i>Functie</i> | <i>Naam</i>     | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|----------------|-----------------|----------|----------|----------|
| Redacteur      | Wouter Lauwerys | 44       | 0        | 5        |

**Jeugdploeg (JP):**

| <i>Functie</i>            | <i>Naam</i>        | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|---------------------------|--------------------|----------|----------|----------|
| Jolotanker (vz & bestuur) | Emma Klinck        | 48       | 0        | 1        |
| Jolotaris (sec)           | Lotte Rohde        | 47       | 0        | 2        |
|                           | Dylan Van Boxstael | 45       | 0        | 4        |

**Bondsvoorzitter (bovo):**

| <i>Functie</i> | <i>Naam</i>      | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|----------------|------------------|----------|----------|----------|
| Bovo           | Simon Vandepitte | 43       | 3        | 3        |

**Stuurgroep nieuwe beleidsnota:**

| <i>Functie</i> | <i>Naam</i>      | <i>V</i> | <i>T</i> | <i>O</i> |
|----------------|------------------|----------|----------|----------|
| Trekker        | Eva Samson       | 46       | 0        | 3        |
|                | Lore Bonte       | 45       | 0        | 4        |
| Lid            | Bent Callewier   | 47       | 0        | 2        |
|                | Louis Lema       | 43       | 0        | 6        |
|                | Rohan Meerhaeghe | 47       | 0        | 2        |